
Trots ny teknik – 
Läkemedelsrester renas inte från vattnet

Stockholms vatten kommer att bli renare när Henriksdals vattenreningsverk får ny teknik. Men läke-
medelsresterna försvinner inte. 

Men trots att det nu blir möjligt att rena vattnet från läkemedelsrester kommer det inte att göras. 
Dels är det för dyrt och dels krävs det det inte enligt lagt.

– Du tar bort kväve och forsfor i vattnet, allt annat, som läkemedel och bakterier det går igenom, 
säger Mikael Lind som är driftchef Stockholm vatten.

EU:s nya vattendirektv gör att det nu ska bli ändring på det. Stockholms vatten kommer att vara för 
smutsig. Därför har man nu upphandlat en ny membranteknik. Den fungerar som ett kaffefilter. 
Halterna av fosfor och kväve sänks ytterligare. Dessutom kommer man åt de där små saker som 
idag slinker igenom. Dåliga bakterier, virus och mikroplatser från bland annat schampo, som äts 
upp av fiskar och förs vidare till människor. 

– Det gör den nya membrantekniken, men det gör inte den tekniken som vi använder oss av idag. Så
det är ett stort miljöprojekt det här med att byta teknik, säger  Krister Schultz, vd Stockholm vatten.

Vissa problem blir dock olösta. För trots att det nu blir möjligt att rena vattnet från läkemedelsrester 
kommer det inte att göras. Det är både för dyrt och det krävs inte enligt lag.

Källa: SVT

http://www.svt.se/wd?widgetId=23991&sectionId=551&articleId=2981528&type=embed&contextSectionId=189&autostart=false
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